

Humanistiska föreningen

Styrelsemötesprotokoll #7

2023-03-30

Styrelseledamöter

Närvarande

Oliviae Odenskiöld	Ordförande	x
Anna Sjöström	Vice ordförande	x
—	Sekreterare	
—	Skattmästare	
—	Vice skattmästare	
Erika Sjöström	Klubbmästare	
Lillevi Dotta Hagström	Vice klubbmästare	
—	Programansvarig	
—	Vice programansvarig	
Marie Börjesson	Övermarskalk	x
Alexander Löf	Vice övermarskalk	x
Claire Lindsay	Informationsansvarig	x

Övriga

Bengt Novén	Inspektor
Anna Börjesson	Sakrevisor
Anders Ebbe Nyman	Sakrevisor
Stefanie Tagesson	Sakrevisorsuppleant

1. Mötets öppnande

Ordförande Oliviae Odenskiöld förklarar mötet öppnat kl 17:36

2. Justering av röstlängd

5 närvarande styrelseledamöter äger rösträtt.

3. Godkännande av föredragningslista

Föredragningslistan godkänns med tillägg av *presidet* 9 i. Styrelsehäng , *programutskottet* 12d. Dans workshops, *inbjudningar* 16 b. Save the date: ProgramRådets årliga vårbal (Kongl. elektrosektion KTH) 29/4 och 16 c. Tandem.

4. Val av mötessekreterare

Oliviae nominerar Anna Sjöström till mötessekreterare.

Styrelsen beslutar

att välja Anna Sjöström till mötessekreterare.

5. Val av justerare tillika rösträknare

Claire Lindsay nominerar sig själv till justerare tillika rösträknare för mötet.

Styrelsen beslutar

att välja Claire Lindsay till justerare tillika rösträknare för mötet.

6. Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll #2 och #3 godkänns och läggs till handlingarna.

7. Adjungeringar

Inga adjungeringar.

8. Sekreterare

Anna är föredragande. Anna ska ordna alla protokoll hon kan under kvällen. Det är dags att sammankalla stipendienmämnden, Claire är osäker på hur mycket tid hon kommer ha kring påsk men det kanske inte kommer bli ett möte då. Gummiudden ska väljas nästa styrelsemöte, Anna föreslår att bjuda in Ofer Maimon eftersom han verkade upprörd över att ha missat att ta emot priset för tidningen Bulletins vägnar under 2022.

9. Presidiet

a. Rapport: Gula villan + kansli

Oliviae är föredragande. Det möbleras om på Gula villan för att optimera ytorna i kansliet. Det kanske behövs anlitas en till kanslist. Anna berättar att ett skåp inne i tvättrummet ramlade över Maria Krajewska, under en uthyrning och är därför inte där

de ska. Oliviae berättar att kärlet för kompostering inte kommit till Gula villan än och att det skulle behövas påsar inför det. Oliviae berättar att hon skrivit till godsmottagningen för att hämta skräpet utanför Gula villan. Anna påpekar att Akademiska hus borde kontaktas om dörrarna ut för att laga dem och fixa väggen i tvättrummet. Oliviae berättar att hon skrivit till Akademiska hus om att trappan vid sidoutgången är trasig.

b. Godkännande av avtal: kanslist

c. Entlediganden

Styrelsen beslutar

att godkänna Stefanie Tagessons begäran om entledigande från investeringsrådet.

Styrelsen beslutar

att interimistiskt godkänna Patrik Björks begäran om entledigande från uppdraget som skattmästare i Humanistiska föreningens styrelse 2023, för att sedan läggas fram på nästkommande föreningsmöte där beslut formellt kommer att fattas.

Paus kl.18:26

Mötet återupptas kl.18:30

d. Extrainsatt föreningsmöte

Styrelsen diskuterar kring presidiets förslag på datum. Styrelsen anser att 9 maj är det bästa datumet för att ha föreningsmötet.

e. Rapport: Möte Samarbetavtalet 27/3

Oliviae berättar om mötet, de ekonomiska förhandlingarna fortsätter och svaren från LäS och SoFa har kommit in. LäS och SoFa har kallats in till att komma på ett möte för att förhandla en ekonomisk fördelning.

f. Kommande möte

Nästa möte är schemalagt till den 12/4, då kommer större delen av styrelsen inte vara tillgängliga och tiden kommer därför att ändras. Mötet flyttas till den 6/4.

g. Utlysning av styrelseposter

Det har kommit ut information i nyhetsbrevet. Lillevi hade en idé om att göra en "instagram takeover" för de poster som ska utlysas, Anna frågar om det kan involvera grodan som varit med på en del inlägg. Claire börjar planera för att grodan Henry ska kunna visas runt i hur de olika posterna arbetar på Instagram. Oliviae berättar att det borde utlysas tjänster för förtroendevalda.

h. Inbjudan till medverkan SF:s 12 timmars-fest

SF har mejlat om att få låna staket från HumF, festen kommer vara 3/6. Mimi pratar om att HumF skulle kunna hålla ett spex då. Om kandidatceremonin ska hållas som planerat 4/6 skulle det kunna sökas utökat alkoholtillstånd så SF får sätta upp staketet. Styrelsen lånar gärna ut staketet om SF sätter upp det kring Gula villan till dagen efter. Oliviae ska skriva till SF om att HumF är intresserat.

i. Styrelsehäng

Styrelsehänget förläggs till 6/4 efter styrelsemötet.

10. Skattmästeriet

a. Lägesrapport

Oliviae är föredragande. Oliviae får en överlämning av Patrik och Andreas Hillerdal samt Christian Bratt är med för att hjälpa till. Lönerna till de som arbetat under sittningarna ska ha skickats ut. Bokslutet kom in 29/3 och det ska signeras av sittande



styrelsen. Förvaltningen 2022 samt sakrevisorer har delgivits bokslutet.

11. HumF Klubbmästeri

a. Utvärdering tidigare pubar

i. Våffelpub 22/3

Klubbmästarna är inte närvarande och har inte skickat in en rapport. Oliviae var SA. Puben var välbesökt. Våfflorna var mycket populära.

ii. Wednesday pub 29/3

Oliviae var SA. Mycket folk kom. Banana split och nachosen tog slut. Det var problem med kvittoredovisningen sedan föregående pub vilket Oliviae och Christian Bratt ska ta hand om. Jonas Grahn och Amanda Bengtsson från NF kom och hjälpte till att städa.

b. Kommande pubar

i. Wednesday pub 5/4

Det ska hållas ett påsk-quiz och det kommer att serveras pasta med gul tomatsås.

ii. Wednesday pub 12/4

Det ska vara en brädspelskväll.

iii. Wednesday pub 19/4

Det planeras att vara en powerpoint presentationspub då besökarna får presentera valfria ämnen.

c. Rapport: KMR möte

HumF är nu med i KMR. Det diskuterades om det skulle vara obligatoriskt för alla medlemsföreningar att hålla en sittning men beslutet bordlades till nästa möte.

d. VPR

HumF kommer få 15 biljetter till VPR att sälja och har 9 biljetter att dela med SoFa för de som arbetar. Det ska säljas fler biljetter centralt via SSCO. KM har fortfarande inte haft möte med SoFa om VPR vilket presidiet kommer ordna annars.

12. Programutskottet

a. HumHum

Claire berättar att kören fortsätter öva inför valborg och söker fler tenorer och basar.

b. Bokcirkel

Oliviae berättar att projektmedel från SUS har kommit in men det är 10 000 kr och därmed mindre än vad HumF budgeterat för. Anna undrar över hur fiket ska hanteras och undrar om de kanske ska få fika från Martin och Servera i fortsättningen.

c. Craft club 17/4

Oliviae har pratat med Tinna om att göra ett wine and craft-event. Det ska hållas efter kören och Tinna kommer att vara SA. Oliviae ska se över vad som finns på Gula villan som ska finnas tillgängligt för medlemmarna att pyssla med. Maria Krajewska är intresserad av att hålla ett event en annan gång om virkning.

d. Dans workshops

Merle från the Nest har dansat pardans av olika slag i flera år och skulle vilja hålla några workshops i styrdans och latinsk dans. Oliviae ska skicka en lista på datum när villan är ledig.

Paus kl.19:49

Mötet återupptas kl.20:00



13. Övermarskalksämberet

a. Rapport: Födelsedagsmiddagen

Mimi och Alexander är nöjda med förberedelserna. Adele och hennes bror jobbade och var mycket uppskattade att de kunde ställa upp. De som vann lottdragningen har fått mejl om det och de flesta har fått biljetten återbetald. Toastmasters tyckte det gick väl. Mimi tror att det skulle gått bättre om det inte blev ändringar i städningen. Oliviae föreslår att de som vill städa under kvällen kan göra det men då inte städa allt, de som vill städa dagen efter får städa det andra. Claire berättar att förrätten inte var lika väl omtyckt som de andra rätterna. Anna undrar om toastmasters skulle kunna bes om att introducera SA och övermarskalkar så alla vet vilka de kan vända sig till om något händer.

b. Vänskapssittningen med SF 8/4

Yannika kommer vara SA. Claire ska fundera på att vara toastmaster, Mimi kanske kan vara det. Det finns ingen budgetpunkt för sittningen och SF måste tjäna på sittningen för att den ska kunna bli av. Därför är det osäkert om den blir av i dagsläget. Claire kan lägga upp en påminnelse om att den sista dagen att anmäla sig är 31/3. Bengt och Elisabeth ska ha tillfrågats om de kan komma.

c. Valborgslunchen 30/4

Övermarskalkarna ska höra av sig till cateringfirman. Sakrevisörerna ska tillfrågas om hur mycket det är rimligt att biljetterna kostar. Maria Krajewska är intresserad av att bära fanan. Miro Jääskeläinen har frågat om någon från HumF kan bära tofs och the Nest ska tillfrågas om någon vill det.

d. Fakultetsmiddagen 4/5

Fakulteten ska informeras om att datumet är bestämt. Oliviae ber Marie om att skicka med en enkät för att veta hur många som kommer och vad för kostrestriktioner de har.

14. Informationsutskottet

a. Nyhetsbrev #4

Kommer i mitten av april.

b. Hemsidan

Projektet att förnya hemsidan skjuts på framtiden eftersom det är ett stort projekt. Marie känner programmerare som skulle kunna hjälpa till.

c. Presentation av styrelsen i sociala medier.

Deadline för att skriva sin text och välja bild är den 2/4.

15. Externuthyrningar

a. Matilda Morin Disputationsfest 13/10

Styrelsen diskuterar kring höstens planering. Styrelsen godkänner preliminärt uthyrningen. Anna ska meddela SoFa att de kan få jobba hos HumF.

16. Inbjudningar

a. Föreningen lärarstudenternas finsittning 14/4

Marie är intresserad och ska återkomma om hon kan eller inte.

b. Save the date: Programrådets årliga vårbal (Kongl. elektrosektion KTH) 29/4

Anna är intresserad av att gå.

c. Tandem

Det har kommit en inbjudan till ett event från Wermlands nation i Lund där

deltagarna turas om att cykla tillsammans och festar på en buss. Marie är eventuellt intresserad.

17. Under mötet väckta frågor

Claire undrar över om det inte fanns en inbjudan till bal hos Medicinska föreningen. Claire, Anna och eventuellt Erika är intresserade av att gå.

Oliviae har haft möte med NF:s ordförande Molly om projektgrupp inför föreningarnas 110 års-jubileum. Det ska sökas tre ansvariga från vardera förening. Lokalen ska projektgruppen ordna. Projektgruppen ska utlysas snart och deadline är 5/5.

Marie berättar att en arkeologiprofessorn som gått med på att hålla en arkeologisk vandring på campus skulle vilja bestämma datum då vandringen kan hållas. Ett datum mellan 29/5-1/6 är styrelsens förslag.

En bagare och en musiker skulle vara intresserade av att vara med vid något slags event på HumF men det ska Marie återkomma om.

Oliviae hälsar att hon tycker om alla jättemycket.

18. Mötets avslutande

Mötet avslutas kl 21:24

Justeras



Oliviae Odenskiöld
Ordförande



Anna Sjöström
Mötessekreterare



Claire Lindsay
Justerare